
Referat FAU møte 04.06.25 

 

Deltakere: Torunn Merete Sørensen (rektor), Inga Sola (8a), Cecilia Lundström (8b), 
Christina H. Carlsen (8c), Solveig Knutsen (9A), Ingrid Nylend (9c), Kristine Berg (9d), 
Bente Vikse (10a), Marzena K. Fryzowicz (10b), Mari S. Kolbenstvedt (10c), Torunn M. 
Tysvær (10d) 

Møteleder: Torunn M. Tysvær 

Referent: Solveig Knutsen 9A 

Fraværende: 8d, 9b 

Sak Innhold 
1 Referat og innkalling godkjent uten kommentar 
2 Rektors hjørne 

Økonomi:  
Den samme – mye har gått til langtidssykemeldt – penger på vei fra NAV nå. 
Prognose for året + 102,6 %, men holder oss innenfor (+/- 3 %). Pålegg om 
utskifting av pulter og stoler fra helsesjefen (mottatt i 2020), men ser ikke at 
det kan bli penger til dette formålet i år.  
Hærverk:  
Fremdeles mye hærverk og mye utgifter ifb med dette. Rektor sender over 
mail til FAU som er sendt til eiendomsavdelingen ifb skuret som pr i dag er 
stengt. Ønsker at dette skal fikses ASAP. Dårlig uteområde fører til hærverk. 
Uteområdet/inngangen slitt og ødelagt, får ikke tilbakemelding fra eiendom. 
Kan FAU ta tak i dette som en FAU sak til høsten? – aller helst sende en e-
post allerede nå før sommer med ønske om at skuret skal være fikset før 
skolestart. 
-Politiker fra Ap kommer til skolen torsdag 19 juni kl 09.00-10.00: Kristine 
Berg og Inga Sola stiller fra FAU sammen med rektor. 
-Installert lys som går på om morgen og av på kvelden i ganger, kan hindre 
hærverk. Sensor er imidlertid blitt ødelagt pga hærverk. Hærverk har blitt 
mer og mer de tre siste årene. Fjorårets utgifter mer enn 140 000,- bare på 
hærverk. Tiltak: MOT, satser på aktiviteter i storefri, endre kultur blant elever, 
prate med elever hva som interesserer elever i friminutter, koble på elevrådet 
samt bruke klassens time for å diskutere aktiviteter som kan være kjekke for 
elvene og hindre at de kjeder seg og da gjerne gjør hærverk. Hærverk skjer 
også i timer, det er innført dolapp slik at det er litt kontroll over hvem som har 
vært ute av timen.  
-Skolevandring – et problem som er blitt tatt tak i høst -24. Elever som gjerne 
kommer litt sent og ikke går rett til timene. Tiltak: prosjektet Aktiv de to første 
timene hver dag. Dette ser ut som har fungert veldig bra.  
- Økt lærertetthet i friminutter fra 4 til 6 stk. Miljøteamet er også økt fra 2 til 5. 
Jobber tett på for å øke trivsel blant elever som kan hindre hærverk. 



- Sender melding hjem til elever/kontakter foresatte istedenfor å gi 
anmerkninger – jf de nye skolereglene som kom i høst. 
- Planlegger gode oppstartsforeldremøter – både for nye 8. trinn nå 11. juni 
samt for alle rett etter skolestart. Også MOT økt i september/oktober for 
foreldre. Godt foreldresamarbeid gjennom møter og økt deltakelse. 

3 SU-møtet 14 mai 
- Ingen lærer deltok. Klassens time kommer på plass fra høsten av (1 

time/uke). Fra elevrådet kun 10. trinn deltok; overføringsmøte til neste 
års elevråd. Miljøteam: ikke så mye vandring i timene lenger. Jentesnakk 
gjelder for 8. trinn: ulike tema som vennskap og hvordan være en god 
venn. Positive tilbakemeldinger. 

- Vinterball istedenfor juleball 
- Ønsker / tanker omkring felles aktiviteter i friminutter etc 
- Revheimslekene går av stabelen ved oppstart høst 

4 Kartlegging av 15 skoler i Stavanger 
- Revheim er en av skolene som er kartlagt gjennom innleid 

konsultentfirma (NorconsultSammenstilling av tekniske mangler og 
behov for pedagogisk oppgradering kommer i politisk sak i september. Så 
langt: Når det gjelder kartlegging av tekniske mangler er Revheim på 12. 
plass kostnadsmessig (for brannsikring ligger Revheim på 4. plass). FAU 
og skolen må følge med ift prioriteringsplassering.   

5 Kommende møter 
11. juni: Foreldremøte for nye 8. trinn inkl. valg av FAU og klassekontakter. 
NB: Få underskrevet taushetserklæringer rett etter valget! 
27. august: felles foreldremøte for skolen med påfølgende klassevise møter. 
Valg av FAU og klassekontakter for 9. og 10. trinn denne dag 
NB: Få underskrevet taushetserklæringer rett etter valget! 
10. september: Fellesmøte klassekontakter og FAU 
17 september: SU-møte 
 30. september: Møte for foreldre og alle: MOT  

6 Foreldremøte 8 trinn 11 juni kl 1800. Valg av FAU og klassekontakt. 
FAU kan gi en innføring for hvordan FAU/klassekontakter jobber på Revheim 
skole. KFU har laget et skriv om hva som er lurt klassekontakter kan jobbe 
med i løpet av et skoleår. FAU tenker å inviterere sekretæren i KFU til møtet 
10. september (verktøykasse 8. trinn etc). Forslag: foreldremøte på høst - / 
vår. Forslag: Valg hoved 1 år og vara 2 år samt ekstra vara. Hoved: ett år- vara 
rykker opp til hoved året etter. Plan for hjem-skole; jobbe tettere med 
kontaktlærer. Tidlig ut med klasselister. Hvordan nå alle foreldre – hvordan 
sikre dette? FAU/klassekontakter bruker SPOND pr i dag. For aktivitet 
planlagt på klassenivå: tenk gratisprinsipp eller lav egenandel. Torunn, FAU, 
redigerer utkast og legger frem til nye klassekontakter. FAU har nå blitt 
registret på Brønnøysund.  

7 Strategiplan for kvalitet i stavangerskolen er ute på høring. Frist for innspill 
20. juni. Særlig relevant for FAU s. 19-21: hjem–skole-samarbeid og 
skoledemokrati. Revheim FAU sender inn innspill: Torunn sender ut et 
forslag som alle i FAU kan gis innspill på.  



8 Kort fra årsmøtet i KFU. Torunn ettersender/legger ut i Spond, referatet og 
presentasjoner når de foreligger 

8 Eventuelt 
-Oppmøte 17. mai tog i Stavanger: 70-80 elever deltok samt 6 lærere. Kjekk 
dag. 
-17. mai komite ifb med jubileum. Forslag: innslag i toget for å markere 
skolen?  
- Det er viktig at elever og evt foresatte kan komme med anonyme 
tilbakemeldinger om det faglige og sosiale miljøet på skolen - både når det 
gjelder andre elever på skolen og lærere. Hvordan kan dette gjøres? Dette 
følges opp av FAU til høsten. 
- FAU ønsker informasjon om hvordan elevundersøkelsen - inkludert 
Lendens oppfølging - er fulgt opp. Dette følges opp av FAU til høsten." 

 
TAKK FOR GOD INNSATS SKOLEÅRET 2024/2025 og 

GOD SOMMER        


